
Van: "Kerkelijk Bureau" <kbalg@bavo.nl> 

Aan: <mblaauboer@haarlem.nl>, <griffiebureau@haarlem.nl> 

Datum 09/11/08 4:00  

Onderwerp:  Stadsgesprek autoluwe binnenstad  

 

Geachte mevrouw/mijnheer, 

 

Helaas ben ik niet in de gelegenheid aan het gesprek van vanavond, 

betreffende de autoluwe binnenstad, deel te nemen. 

Als beheerder van de Grote of Sint-Bavokerk kan ik u namens de Protestantse 

Gemeente te Haarlem ons standpunt hieromtrent meedelen: 

 

In het algemeen juichen wij een autoluwe binnenstad toe. Het komt in onze 

optiek de leefbaarheid van de binnenstad ten goede. Ook zal de schoonheid 

van het oude centrum beter tot zijn recht komen. Van belang is natuurlijk 

wel dat een autoluwe binnenstad niet hetzelfde moet zijn als een 

onbereikbare binnenstad.  

Met andere woorden: voor de stad autoluw wordt gemaakt moet er eerst 

voldoende parkeergelegenheid zijn gerealiseerd ! 

 

De specifieke situatie van de Bavo hierin: 

Van belang is dat de Bavo bereikbaar moet blijven in diverse situaties. 

Allereerst zijn daar de kerkgangers. Het merendeel van de kerkgangers komt 

te voet, met de fiets of zet zijn auto in de parkeergarage. Er is echter een 

klein groepje ouderen die echt voor de kerk afgezet moet worden op 

zondagmorgen. Daar hebben we nu een regeling voor die prima werkt. Voor twee 

auto's hebben we ontheffing om op zondagmorgen tot 13.00 uur in het 

voetgangersgebied te parkeren. 

 

Dit moet mogelijk blijven. 

 

 De aannemers: De Bavo is een bijzonder gebouw waar soms bijzondere 

werkzaamheden worden uitgevoerd. Het moet mogelijk blijven dat aannemers hun 

auto's bij de Bavo moeten mogen blijven parkeren. Uitgangspunt is dan 

natuurlijk wel dat het echt niet anders kan, voor gewone werkzaamheden geldt 

het gebruikelijke regime.  

Voor specifieke werkzaamheden moet de kerk bereikbaar blijven. 

 

Voor bijzondere evenementen als beursen, manifestaties, publieke 

begrafenissen (de Dakota ramp, de 4 omgekomen brandweerlieden) moet het 

mogelijk blijven om de Bavo met de auto te kunnen blijven bereiken en daar 

ook (beperkt) te kunnen blijven parkeren. 

 

Tot slot: De Bavo is met ca. 120.000 bezoekers per jaar en diverse grote 

manifestaties een bijzonder belangrijk gebouw voor Haarlem. Een autoluwe 

binnenstad zal uiteraard ook consequenties hebben voor de Bavo. Het beleid 

mag echter niet zo rigide zijn dat er niks meer, of pas na de grootst 

mogelijke moeite, mogelijk is in en om de Bavo. 

 

Ik wens u vanavond een goede bespreking toe en verblijf inmiddels, 

namens het College van Kerkrentmeesters. 



 

  

 

A.M. Jansen 

 

Beheerder Gebouwen 

 

  

 


